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Abstract (en)
[origin: FI20195076A1] The present invention relates to a method for producing solid cellulose filaments from a cellulosic fluid, comprising the steps
of extruding said fluid through a plurality of extrusion openings, whereby fluid filaments are formed, and solidifying said filaments in a coagulation
bath, wherein the filaments are bundled and deflected as a bundle in the coagulation bath in order to be drawn from the coagulation bath above the
coagulation bath level, wherein the bundle of filaments occupies a deflection width L on a deflection device as defined by a formula, and to a device
for conducting said method.

Abstract (de)
Die Erfindung betrifft ein Verfahren zur Herstellung von festen Cellulosefilamenten aus einem Fluid der Cellulose durch Extrudieren des Fluids durch
mehrere Extrusionsöffnungen, wodurch fluide Filamente entstehen und Verfestigen der Filamente in einem Koagulationsbad, wobei die Filamente
im Koagulationsbad gebündelt und als Bündel umgelenkt werden um über dem Koagulationsbadniveau aus dem Koagulationsbad abgezogen zu
werden, wobei das Bündel der Filamente auf einer Umlenkvorrichtung eine Umlenkbreite einnimmt, welche nach einer Formel festgelegt ist, sowie
eine Vorrichtung hierfür.
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